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Kære Epidemiudvalg  

Jeg håber I lige vil bruge nogle minutter af jeres liv på at læse dette løsningsforslag til håndteringen af 

corona. Især de af jer på venstrefløjen. Forslaget lyder på at udvide kapaciteten for antal indlagte med 

corona. På den måde undgår vi nedlukninger og restriktioner fremover. Med de 2,2 milliarder der bruges på 

testning om året, kunne vi få 4000 ekstra hænder til håndteringen af indlagte med corona. Hvor får vi så 

lige 4000 ekstra hænder fra? I dag kan man få et lynkursus i at vaccinere folk på ganske få dage, og herefter 

kan man være med til at vaccinere folk. Mon ikke man kan udforme samme type strategi til at få folk til at 

tage sig af indlagte med corona. En høj løn og et godt intensivt kursus ville kunne tiltrække mange hænder. 

Det ville trods alt være meget billigere end nedlukninger. Så snart kapaciteten er udvidet, vil der ikke 

længere være nogen undskyldning for nedlukninger. Nedlukninger og andre restriktioner er lappeløsninger. 

For ikke at nævne de milliarder som en nedlukning koster, og som i stedet kunne bruges på at udvide 

kapaciteten for indlagte med corona. 

Lige nu virker strategien til at være 3-4 indsprøjtninger om året med nedlukninger hver vinter pga. en ny 

variant. En strategi som muligvis også ville være indført mod influenza for 5-10 år siden, såfremt 

virologerne havde haft lige så meget magt. Virologerne må elske denne tid. Føle at man redder liv med sin 

forskning må give en dejlig følelse. At føle ens forskningsfelt er så betydningsfuldt må også være dejligt. 

Samtidig indsamles enorme mængder data der kan bruges til at udgive videnskabelige artikler i massevis. 

For ikke at nævne den prestige der ligger for landene i at have færrest mulige coronadøde. Forskerprestige 

som de kan pudse deres glorier med. En coronadød tæller jo langt over alt andet for en virolog med 

tunnelsyn. Økonomi, børns trivsel, psykiske sygdomme, kultur og folkesundhed har åbenbart ikke nogen 

værdi længere.  

Det er vigtigt at huske på det her: ”Alle får corona på et tidspunkt”. Gamle, unge, sorte og hvide. Alle. Ingen 
slipper. Kun et spørgsmål om tid. Og vaccinen er her. Idéen om at corona forsvinder er naiv og dum. Så lad 
os gøre op med den her strategi som på alle parametre er fuldstændig tåbelig. Jeg håber inderligt på jeres 
opbakning.  
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